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Osadní výbor Lhota u Červeného Kostelce 

____________________________________________________ 

Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne 3.10.2023 

Předseda: Lenka Vlčková  

Členové:  

Tomáš Oždian  

Petra Špatenková  

Marcela Kollertová  

Michal Lelek  

Pavel Kulda  

Zbyněk Mudroch 

Petr Hejzlar 

Lubomír Křivda 

návštěva: pan Zdeněk Bejr 

Předsedkyně osadního výboru (dále jen OV) uvítala všechny přítomné. 

Poděkovala členům OV za úspěšnou akci „Posvícení“. Členové OV se shodli, že akce se vydařila a byla 

zhodnocena jako velmi úspěšná. Zárověň proběhlo vyúčtování této akce. 

Členové OV posléze přivítali a poděkovali panu Zdeňkovi Bejrovi za zapůjčení aut na podium. 

Vánoční svátky a plánované akce – Předsedkyně seznámila členy OV s nápadem vytvořit na adventní neděle 

setkání na návsi a pokračovat v akci „rozsvícení vánočního stromku“. Členové Ov návrh podpořili. 

Elektrická přípojka na návsi – Členové OV navrhují, aby město vytvořilo přípojku na elektřinu na návsi kvůli 

konaným akcím. 

Zrušení kontejnerových stání na tříděný odpad – Členové OV byli seznámení prostřednictvím předsedkyně o 

rozhodnutí města o odstranění kontejnerových stání. Občané mají v současné situaci možnost zakoupit si na 

své náklady žluté a modré plastové popelnice a následně požádat přes město o svoz těchto popelnic. Je 

plánováno zvýšení počtu svozů (ze současných 1x měsíčně na 1x za čtrnáct dní). Jediné kontejnery na tříděný 

odpad budou umístěny u sběrného dvora.  

Přesun kontejneru na bioodpad – Členové OV navrhují městu přesun kontejneru na bioodpad ze současné 

lokality „na návsi“ na jinou lokalitu. Navrhují například louku vedle pana Semeráka u Lípy nebo za most pod 

dům pana Pavelky (ke hřišti) nebo u vjezdu na louku u rybníka Benešák.  

Oprava pouličních světel – Členové OV navrhují, aby město provedlo kontrolu a opravu pouličních světel, 

především v lokalitě ulic „Výslunní“.  

Stav investičních akcí: Oprava ulice Bratří Čapku a nová náves – Členové OV vznesli dotaz na město, jak 

postoupila příprava na investiční akce týkající se opravy ulice Bratří Čapků a na investiční akci týkající se opravy 

návsi ve Lhotě. 

Oprava asfaltové cesty – Členové OV navrhují, aby došlo k opravě asfaltové část komunikace na parcelním 

čísle 859, katastrální území Lhota za Červeným Kostelcem. 

Oprava komunikace za hospodou „U devíti Křižů“ – Členové OV navrhují, aby město opravilo komunikaci za 

bývalou hospodou „U devíti křížů“. 

 



Kanalizace v ulici Zemědělská -   Členové OV se dotazují města, jak se vyvíjí realizací projektu „kanalizace v ulici 

Zemědělská“.  

 

Členové OV se dohodli, že příští schůze se bude konat 14.11.2023 od 18 hodin ve lhotecké hasičárně. 

 

Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes webové 

rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy Městu Červený 

Kostelec, který je bude řešit. Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků  

a u Berků. V elektronické podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory.  

Zapsala Petra Špatenková 

 


